

MÖTESPROTOKOLL K\$M6 23/24

Onsdagen den 7/2-2024 kl. 18:14.

Dragskåpet, Teknikringen 36B

Närvarande

Markus Olsson, vice ordförande

Susanna Hellberg, sekreterare

Doroteja Filipovic, eventkoordinator

Ed Kammeby, kassör, 18.14-19.22, 19.24-20.57

Edvin Ljungquist, lokalansvarig, 18.14-20.51, 20.54-20.57

Emil Törnqvist, ambassadör, 19.09-20.57

Malin Agrén, Nr 1, 19.09-20.57

Bilagor: 9

1. Formalia

a. Mötets öppnande

Markus Olsson öppnade mötet kl 18:14.

b. Mötets behöriga utlysande

Bilaga

Kallelse skickades ut 30/1-2024 och publicerades på hemsidan och i Draget samma dag. Föredragningslistan skickades ut 4/2-2024 och publicerades på hemsidan och i Draget samma dag. Båda var inom tidsgränsen.

Mötet beslutade

att mötet var behörigt utlyst.

c. Val av justeringsperson

Doroteja Filipovic anmälde sig frivilligt.

Mötet beslutade

att välja Doroteja till justeringsperson.

d. Anmälan av förhinder

Elin är sjuk.

Sofies katt är sjuk

Emil och Malin har laboration så de kommer sent.

e. Adjungeringar

Inga adjungeringar behövde göras.

f. Anmälan av övriga frågor

Ed undrar om Materialdesigns pub är öppen.

g. Bordlagda frågor

Det fanns inga bordlagda frågor att diskutera.

h. Föregående mötesprotokoll

Protokollet för K\$M5 är inte justerat ännu.

i. Fastställande av föredragningslistan

Bilaga

Susanna föreslog att lägga till punkt 3.a "Policy för Vett & Etikett", punkt 3.b "Insynskydd till pHeusarlokal" och punkt 4. c "Vårstädning av stadgar". Samt ändra punkt 4.b till "Vårstädning av Reglemente".

Mötet beslutade

att fastställa föredragningslistan i dess reviderade form.

j. Beslutsuppföljning

Det fanns inga nya beslut att följa upp.

k. Meddelanden

Det fanns inga meddelanden.

i. Presentation av fika

Doroteja presenterade fikat som Malin bakat: KAKOR



2. Entledigande

a. Maria Kragerstam Lundell (VB)

Maria Kragerstam Lundell vill entlediga sig från sin ledamotspost i VB då hon har studieuppehåll.

Mötet beslutade

att entlediga Maria Kragerstam Lundell från VB.

3. Motioner

a. Policy för Vett & Etikett

Bilaga

Mötet diskuterade motionen.

Förändringar som styrelsen föreslår:

- Under 4.3 Medaljer ta bort den ofullständiga mening "Har man en av Kungen tilldelad medalj ...".
- Ändra redaktionella ändringar så som sidhuvudet, typsnitt och stavfel.
- Lägg till Policy för Vett & Etikett i reglementet under punkt 1.3 ytterligare styrdokument.

Mötet beslutade

att bifalla motionen med föreslagna ändringar.

b. Insynsskydd till pHeusarlokal

Bilaga

Mötet diskuterade motionen.

Mötet beslutade

att bifalla motionen i sin helhet.

5. Propositioner

a. Tumme-pins

Bilaga

Mötet diskuterade propositionen.

Ed Kammeby föreslår att lägga till mer information i bakgrunden gällande att styrelsen vill jobba för att öka kvaliteten på priserna som sektionen har som visar uppskattning för sektionsmedlemmar och belöna hållbart sektionsengagemang.

Markus Olsson föreslår att lägga till en att sats 2 att lägga till styrelsens tumme under insignier i reglementet.

Mötet beslutade

att fastställa propositionen med föreslagna ändringar.

b. Vårstädning av reglemente

Bilaga

Mötet diskuterade propositionen.

Edvin föreslår att lägga till en att sats 3 Under punkt 3.3.1 samt 3.3.2 ta bort "Kemivetenskapsprogrammet" samt att konsekvensjustera propositionen därefter.

Malin och Emil kom in till mötet kl.19.09.

Doroteja föreslår att ändra att sats 9 från "MD:s ledamöter väljs till två verksamhetsår av DM och Vice DM samt de ledamöter som sitter sitt första verksamhetsår i MD. MDs ledamöter väljs enligt dokumentet Policy för KLUMP" till "MD:s ledamöter väljs till två verksamhetsår av tillträdande DM och Vice DM i samråd med de ledamöter som sitter sitt första verksamhetsår i MD. MDs ledamöter väljs enligt dokumentet Policy för KLUMP"

Ed lämnade mötet kl.19.22.

Ed kom in i mötet kl. 19.24.

Mötet beslutade

att fastställa propositionen med föreslagna ändringar.

c. Vårstädning av stadgar

Bilaga

Mötet diskuterade propositionen.

Markus föreslår att lägga till en att sats 3 förtydliga punkt 1.6 "Kårstyrelsen" till "THS Kårstyrelse" samt lägga till relevanta program.

Emil föreslår att lägga till en att sats 4 förtydliga punkt 3.2.5 "ånyo" till "åter".

Mötet beslutade

att fastställa propositionen med föreslagna ändringar.

d. Projektgrupp examensmiddag

Bilaga

Mötet diskuterade propositionen.

Emil föreslår att lägga till information om sånghäften samt kantorer i bakgrunden.

Markus föreslår att lägga till information om ekonomisk verksamhet i bakgrunden.

Mötet beslutade

att fastställa propositionen med föreslagna ändringar.

e. Priser

Bilaga

Mötet diskuterade propositionen.

Mötet beslutade

att fastställa propositionen i sin helhet.

5. Val

f. Salamandrar

Mötet diskuterade frågan.

Edvin lämnade mötet kl.20.51.

Edvin kom in till mötet kl. 20.54.

Mötet beslutade

att välja [REDACTED]
till Salamandrar.

6. Övriga frågor

Ed undrade om materialdesigns pub var öppen, det är den!

7. Ansvarsfördelning

Edvin ska skriva motionssvar till Policy för Vett & Etikett.

Markus ska skriva motionssvar till Insynskydd till pHeusarlokal.

Susanna ska uppdatera tumme-pins propositionen.

Susanna ska uppdatera Vårstädning av sektionens reglemente propositionen.

Susanna ska uppdatera Vårstädning av sektionens stadgar propositionen.

Doroteja ska uppdatera Examensmiddag på nytt propositionen.

8. Nästa möte

Datum för K\$M7 är ännu inte bestämt.

9. Mötets avslutande

Vice Ordförande Markus Olsson avslutade mötet kl 20:57.

10. Orientering

Mys och snack <3

Vid pennan, Stockholm 2024-02-07

Susanna Hellberg,
Sekreterare

Justerat, Stockholm 2024-02-13

Doroteja Filipovic,
Justeringsperson

Justerat, Stockholm 2024-02-26

Markus Olsson,
Vice Ordförande